

Customs Notice No. (07/2021)

**Amending Customs Notice No. 5/2017 concerning
Imposing Anti-dumping Duty on GCC Imports of Car
Batteries Originated in or Exported
from South Korea**

Further to the Customs Notice No. 5/2017 concerning Imposing Anti-dumping Duty on GCC Imports of Car Batteries Originated in or Exported from South Korea, and pursuant to Federal Law No. (1) of 2017 on Anti-Dumping, Countervailing and Safeguard Measures, and pursuant to the Federal Customs Authority's letter No. FCA/CD/S/2021/464 dated 4/4/2021, and the Ministry of Economy's letter No. 78/2021 dated 17/03/2021, and pursuant to the decision of the Ministerial Committee No. 7 dated 15/02/2021 with regard to changing the name of ATLASBX Co. Ltd to Hankook AtlasBX Co Ltd;

إعلان جمركي رقم (2021/07)

**تعديل الإعلان الجمركي رقم 2017/5 بشأن فرض رسوم
مكافحة الإغراق على واردات دول مجلس التعاون الخليجي
من بطاريات السيارات ذات منشأ أو المصدرة
من جمهورية كوريا الجنوبية**

إلحاقاً بالإعلان الجمركي رقم (2017/5) الصادر بتاريخ 2017/10/02 بشأن فرض رسوم مكافحة الإغراق على واردات دول مجلس التعاون الخليجي من بطاريات السيارات ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية كوريا الجنوبية، واستناداً إلى القانون الاتحادي رقم (1) لسنة 2017 بشأن مكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية، وبناءً على كتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم (هـ أ ج/ق ج/س/2021/464) المؤرخ 2021/4/4، وكتاب وزارة الاقتصاد رقم (م.و.ز/إ.م.م.ض/2021/78) المؤرخ 2021/03/17، وقرار اللجنة الوزارية رقم (7) بتاريخ 2021/2/15 بشأن تغيير مسمى شركة أطلس بي إكس إلى هانكوك أطلس بي إكس،

The following has been decided:

فقد تقرر ما يلي:

Article (1)

المادة (1)

The table provided under Article (2) of the Customs Declaration No. 5/2017 is hereby amended to read as follows:

يعدل الجدول الوارد في المادة (2) من الإعلان الجمركي رقم (2017/5) ليصبح كما يلي:

CIF هامش الإغراق كنسبة مئوية من القيمة Ad valorem anti-dumping duty (percentage of CIF value)	اسم الشركة المنتجة/المصدرة Maker name	دولة المنشأ/التصدير Country of origin/exporter
%25	شركة دونج اه Dong – Ah Tire & Rubber Co	جمهورية كوريا Korea Republic
%25	شركة أطلس بي إكس ATLASBK CO.LTD	
%19	شركة سيبانج Sebang Global Battery Co	
%12	شركة هيونداي سولايت Hyundai Sungwoo Solite Co	
%21	شركة هانكوك أطلس بي إكس Hankook AtlasBK Co Ltd	
%25	أي شركات أخرى other companies	

Article (2)

المادة (2)

This Notice shall come into force as of April 7th, 2021 and all concerned departments are required to take necessary action as to its implementation in their respective area of competence.

يعمل بهذا الإعلان اعتباراً من تاريخ 2021/04/07 وعلى كافة الإدارات المعنية اتخاذ الإجراءات اللازمة لتنفيذه كل فيما يخصه.

Ahmed Mahboob Musabih
Director General



أحمد محبوب مصبح
المدير العام



صدر بتاريخ: 2021/04/08